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                                      Zápis a usnesení  č. 4/2019 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Hradčany, 

konaného dne 26. 7. 2019 v 18:30 hodin  

 

Program zasedání: 
 

1. Zahájení zasedání 

2. Kontrola usnášeníschopnosti členů ZO a určení ověřovatelů zápisu. 

3. Návrh a schválení programu. 

4. Kontrola usnesení 3/2019.  

5. Návrh Dodatku č. 2 ke SoD „Stavební úpravy v obci Hradčany“ 

6. Návrh dodatku č. 1 na TDI „Stavební úpravy v obci Hradčany“. 

7. Návrh na změnu darovacích smluv.  

8. Umístění kamer v obci. 

9. Prořez stromů v lokalitě Výhon. 

10. Elektřina k vodní  nádrži N 1. 

11. Rozpočtová opatření obce. 

12. Různé. 

13. Diskuze. 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Starostka zahájila 4. veřejné zasedání zastupitelstva obce  a přivítala přítomné občany a 

také členy zastupitelstva obce. 

2. Kontrola usnášeníschopnosti členů ZO a určení ověřovatelů 

zápisu. 

Ověřovateli zápisu byli starostkou určeni paní Olga Navrátilová a Ing. Otakar Slouka. 

Zapisovatelem bude starostka Blažena Mikulíková, která konstatovala, že zastupitelstvo je 

usnášení schopné v počtu šesti členů. Omluven byl z pracovních důvodů místostarosta 

pan Jaromír Václavík. 

3. Návrh programu, schválení programu 

Starostka seznámila přítomné občany a zastupitele s programem 4. veřejného zasedání a 

požádala zastupitelstvo o schválení navrženého programu a zároveň s tímto podala návrh 

na doplnění programu a jeho schválení.  
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Doplnění programu k bodu č. 3 

a) Žádost pana Pavla Lučana o části parcely zakoupení pozemku. 

b) Žádost SDH o pronájem pohostinství v období vánočních svátků. 

 

Návrh usnesení bodu č. 3: 

Zastupitelstvo obce Hradčany schválilo program veřejného zasedání 

zastupitelstva obce a jeho doplnění k bodu č. 3  

 
Výsledek hlasování: Pro -  6       Proti  -   0        Zdrželi se -  0  
 
Usnesení k bodu programu č. 3 bylo schváleno. 

4. Kontrola usnesení ze zastupitelstva č. 3/2019 

 

Starostka seznámila přítomné s plněním usnesení z veřejného zasedání č. 3/2019  
 

Zastupitelstvo obce vzalo zprávu o plnění usnesení na vědomí. 
 
 

5. Návrh Dodatku č. 2 ke SoD „Stavební úpravy v obci 
Hradčany“ 
 
Starostka seznámila přítomné zastupitele a občany s návrhem Dodatku č. 2 ke SoD 

„Stavební úpravy v obci Hradčany“. Obsahem dodatku je návrh na prodloužení termínu do 

31. 12. 2019 a navýšení ceny za stavební práce z důvodu dalších schválených vjezdů a 

parkovacích stání, včetně dalších stavebních prací. Zde přednesla částku v dodatku         

č. 2 SoD  418 985,79 bez DPH, po zaokrouhlení 418 986 Kč bez DPH, s DPH činí částka 

v Dodatku č. 2 Kč 506 973. Starostka požádala o hlasování  o dodatku a pověření k 

podpisu 

 

Návrh usnesení bodu č. 5: 

Zastupitelstvo obce schválilo Dodatek č. 2 ke SoD „Stavební 
úpravy v obci Hradčany“ 
                         -   změna ukončení akce do 31. 12. 2019 
                         -  další stavební práce na částku 506 973 s DPH  
a pověřilo starostku podpisem smlouvy. 
 

Výsledek hlasování: Pro -  6       Proti  -   0        Zdrželi se -  0  

  
Usnesení k bodu programu č. 5 bylo schváleno. 
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6. Smlouva o výkonu TDI k Dodatku č. 1 a č. 2 ke SoD „Stavební 

úpravy v obci Hradčany“ 

 
Starostka informovala přítomné o prodloužení smlouvy s panem Alešem Zobaníkem, který 

vykonává TDI na výše uvedenou akci. Navrhovaná částka k oběma dodatkům činí     

40 500 Kč bez DPH, s DPH 49 005 Kč. 

 
Návrh usnesení k bodu  č. 6 
Zastupitelstvo obce schválilo Smlouvu o výkonu TDI k Dodatku č. 1 a    
č. 2 ke SoD „Stavební úpravy v obci Hradčany“ na částku 49 005 Kč s 
DPH a pověřilo starostku podpisem smlouvy. 
 
 
Výsledek hlasování: Pro -  6       Proti  -   0        Zdrželi se -  0 
 
Usnesení k bodu programu č. 6 bylo schváleno 

 

7. Návrh na změnu darovacích smluv mezi občany a obcí na 

domovní kanalizační přípojky. 
 

Zastupitelstvo obce na svém zasedání č. 9/2015, bod č. 8, ze dne 13. 10. 2015, schválilo 

úhradu a vybudování domovních kanalizačních přípojek splaškové kanalizace na náklady 

obce, které budou po kolaudaci předány do majetku majitelům jednotlivých nemovitostí. 

Kanalizační přípojka je ze zákona součástí nemovitosti a nemůže zůstat v majetku obce. 

Někteří z majitelů nepodepsali darovací smlouvu a přípojku nepřevzali.  Vzhledem k této 

situaci navrhla starostka zastupitelstvu, aby přípojky, které nebyly darovány, byly prodány 

za cenu  1000 Kč (jedentisíckorun)  a nechala o svém návrhu hlasovat. 

 

Návrh usnesení bodu č. 7: 

Zastupitelstvo obce Hradčany schvaluje prodej přípojek k jednotlivým 

nemovitostem za částku 1000 Kč. Jedná se o přípojky, které nebudou 

předmětem daru.    

 

Výsledek hlasování:     Pro - 6          Proti -  0             Zdrželi se - 0 

 

Usnesení k bodu programu č. 7 bylo schváleno. 

 

8. Umístění kamer v obci. 

Při výměně kamer zůstala volná jedna kamera. Starostka navrhla zastupitelstvu umístění 

kamery na plochu u obecních kontejnerů a s tímto také nákup dalších dvou nových kamer, 

které budou umístěny na centru společenského života. 
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Návrh usnesení bodu č. 7: 

Zastupitelstvo obce Hradčany schvaluje nákup dvou nových kamer a 

s jednou již starší kamerou jejich rozmístění na obecní zařízení. 

 

Výsledek hlasování:     Pro - 6          Proti -  0             Zdrželi se - 0 

 

Usnesení k bodu programu č. 7 bylo schváleno. 

 

9. Prořez stromů v lokalitě Výhon. 

Starostka seznámila přítomné  s cenovou nabídkou pana Petera Dobranského na prořez 

stromů na Výhoně. Cenová nabídka je 97 000 Kč včetně DPH za prořezání 194 stromů. 

 

Návrh usnesení k bodu č. 10: 

Zastupitelstvo obce Hradčany schválilo cenovou nabídku 97 000  Kč  

s DPH na prořez stromů na Výhoně. 

 

Výsledek hlasování:     Pro - 6           Proti -  0             Zdrželi se - 0 

 

Usnesení k bodu programu č. 9 bylo schváleno. 

 

10. Elektřina k vodní nádrži 

Předseda Rybářského spolku pan Pumprla František navrhnul, aby obec vybudovala 

přívod elektřiny k nádrži N 1.  Starostka informovala, že vzhledem k probíhající stavbě 

nádrže, nelze na příjezdovou cestu vedení elektrického kabelu položit z bezpečnostních 

důvodů. Zároveň navrhla zastupitelstvu tento bod zatím odložit. 

 
Zastupitelstvo obce vzalo odložení tohoto bodu na vědomí. 
 

11. Rozpočtová opatření obce 
 
Starostka seznámila přítomné s rozpočtovými opatřeními č. 6 z 2019/06 a č. 7 z .2019/07. 
 

Zastupitelstvo obce vzalo rozpočtová opatření na vědomí. 
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DOPLNĚNÍ PROGRAMU k bodu č. 3 
 
3 a) Žádost o zakoupení části parcely 
 
Pan Pavel Lučan a paní Hana Valentová požádali z důvodu stavby plotu u novostavby 

svého rodinného domu na parcele p. č. 88, v katastrálním území obce Hradčany, 

zastupitelstvo obce o odkoupení části parcely p. č. 112, jedná se o okraj místní 

komunikace v obci. Žadatelé mají zájem asi o 16,5 m2. Starostka požádala zastupitele o 

hlasování o vyvěšení záměru prodeje po zpracování GP s tím, že jeden 1 m2 bude obec 

prodávat za cenu obvyklou v obci 50 Kč/1 m2. 

 

Návrh usnesení k bodu č. 3 a) 

Zastupitelstvo obce Hradčany schvaluje vyvěšení záměru prodeje části  

parcely p. č. 112 v katastrálním území obce Hradčany za cenu 50 Kč/m2. 

 

Výsledek hlasování:  Pro – 6       Proti – 0      Zdrželi se . 0 

 
Usnesení programu k bodu 3 a) bylo schváleno 

 
 

3 b) Žádost SDH o pronájem pohostinství v období vánočních svátků 

SDH Hradčany podal žádost o bezúplatný pronájem pohostinství v období vánočních 

svátků. Starostka nechala o žádosti hlasovat 

Návrh usnesení k bodu č. 3 b) 

Zastupitelstvo obce Hradčany schvaluje žádost SDH Hradčany na 

bezúplatný pronájem pohostinství po dobu vánočních svátků od 20. 12. 

2019 do 6. 1. 2020. 

Výsledek hlasování:  Pro – 6       Proti – 0      Zdrželi se . 0 

 
Usnesení programu k bodu 3 b) bylo schváleno 

 
 
12. Různé 

 

Starostka pozvala přítomné na Hry mikroregionu do Lhoty u Lipníka nad 
Bečvou. 
 

Starostka informovala o zájezdu po seniory, který bude 3. 9. 2019 na exkurzi 
do družstva IRISA Vsetín a do Rožnova pod Radhoštěm. 
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13. Diskuze 
 
Mgr. Jana Hrbáčková se zajímala o budoucí revitalizaci obce. Starostka informovala, že 
ZO zvažuje celkovou koncepci zeleně v obci. Také Ing. Doležal si vzal slovo a ve věci 
výsadby podal informace. 
 
Ing. Lukáš Tomčík se dotazoval, zda-li se bude čistit koryto potoka. Starostka sdělila, že 
proběhlo jednání s vedoucí Povodí Přerov, bohužel v letošním roce to nebude, přislíbili 
v příštím roce. 

 
Diskuze probíhala v průběhu celého veřejného zasedání k jednotlivým bodům, které byly 
projednávány.  
 
 
 

Zápis byl vyhotoven dne: 30. 7. 2019 
 
 
 
Zapisovatel:                       …........................................... dne 30. 7. 2019 
                                            Blažena Mikulíková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:           ………………………………………….. 
                                             Ing. Otakar Slouka v. r. 
 
 
                                             …………………………………………… 
                                             Olga Navrátilová v. r. 
 
 
 
Starosta: .............................................. dne 30. 7. 2019 
                     Blažena Mikulíková 


